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Starosta Gołdapski 

Pan Krzysztof Kazaniecki 
za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi 

Pana Piotra RANTA

ZAPYTANIE RADNEGO

Na podstawie art. 24 ust 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz.U.2024.107 tj.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie pozyskania środków 
pomocowych ze znowelizowanego Krajowego Planu Odbudowy.

UZASADNIENIE

30 kwietnia br. Ministerstwo Funduszy i Polityki Regionalnej poinformowało, iż „do części 
grantowej Krajowego Planu Odbudowy przesunięto m.in.: 648 min zł dla szpitali powiatowych, 549 
min zł na cyfryzację samorządów oraz 173 min zł na sprzęt dla nauczycieli”. Zgodnie z 
przedstawionymi zmianami, pieniądze z części grantowej zostaną przeznaczone na: ocieplenie 
bloków i kamienic - 605 min zł, dopłaty do zakupu elektryków -1,6 mld zł, szpitale powiatowe - 
648 min zł, sprzęt dla nauczycieli klas Ml -173 min zł oraz cyfryzację samorządów - 549 min zł. 
Około 2,6 mld zł to środki skierowane na zadania związane z bezpieczeństwem żywności i 
rolnictwem. Komisja Europejska ma dwa miesiące na jej formalną ocenę. 16 lipca br. planowane 
jest przyjęcie zmienionej decyzji wykonawczej przez Radę do Spraw Gospodarczych i 
Finansowych (ECOFIN), a na przełomie lipca i sierpnia powinny zostać aneksowane umowy 
finansowa i pożyczkowa z KE oraz zatwierdzone tzw. ustalenia operacyjne. Jest to konieczne do
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/żenią kolejnych wniosków o płatność. Na początku września planowane jest wysłanie drugiego 
/trzeciego wniosku o płatność, a ich refundacja spodziewana jest pod koniec 2024 r. Pula środków 
projektowanych w ramach KPO dla szpitali powiatowych ma charakter grantów, a nie pożyczek. 
Już w trzecim kwartale 2024 r. ma zostać uruchomiony pierwszy nabór wniosków dla szpitali na 
zakup lub modernizację sprzętu lub infrastruktury. Do końca tego roku (IV kwartał) ma być gotowa 
fista szpitali powiatowych wybranych do dodatkowego wsparcia tworzenia łóżek długoterminowych 
i geriatrycznych (na podstawie określonych kryteriów wyboru). Umowy Ministerstwa Zdrowia ze 
szpitalami mają zostać podpisane do końca drugiego kwartału 2025 r.

Zatem pytam;

1. Czy trwają prace w Starostwie Powiatowym w Gołdapi nad pozyskaniem przez nasz Powiat 
środków ze znowelizowanego KPO?

2. Kiedy będą gotowe dokumenty aplikacyjne jeśli chodzi o granty możliwe do przekazania na 
rzecz Powiatu Gołdapskiego z KPO po nowelizacji?

3. Czy Powiat będzie aplikował o środki z KPO w celu tworzenia łóżek długoterminowych i 
geriatrycznych w naszym szpitalu?

4. Sumarycznie, na jaką kwotę zostały złożone przez Powiat Gołdapski aplikacje ze środków 
pomocowych UE w latach 2018-2023 oraz na jaką kwotę zostały złożone aplikacje na 
środki z samego KPO?

Z wyrazami szacunku

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych.


	RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI VI KADENCJI

	Paweł CZYŻ

	ZAPYTANIE RADNEGO

	UZASADNIENIE



